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Referat Bestyrelsesmøde 
Nr.  2025 - 3 

Tirsdag den 20. Maj kl. 18.00-21.00 
Sted: Klublokalet 

 
Deltagere: Linda Lund Tietze, Karin Elbæk Nielsen, Camilla Dahl, Brian Fabian, Allan Andersen, John 

Olesen  
Afbud: Susanne Schultz 

 
1. Godkendelse af referat fra 
sidste møde 
Linda Lund Tietze 
 

Ingen bemærkninger 

2. Velkomst og siden sidst  
Linda Lund Tietze 
 
Punkter: 

 Afrundning og 
evaluering af sæson 
24/25 

 Planer for ny sæson 
 Strategi 

 
 
Sæson 2024/25 har kørt stabilt og med nye tiltag som Seniordag og 
begynderstævnet. Sponsorstævnet har igen sat rekord, hvilket vidner om 
en stærk indsats fra svømmerne både i bassinet og med at finde 
sponsorer og en god opbakning fra sponsorer. 
Generalforsamlingen i marts 2025 forløb godt og det at den lå i marts 
gjorde processen med at få årsregnskab færdigt og godkendt mindre 
presset. Dette var muligt grundet de nye vedtægter, der blev vedtaget i 
2024. 
 
Drøftelse om mulighed for at betale i rater som for K-holdet. Linda taler 
med Susanne og Jørgen om muligheder for at opdele, denne løsning 
etableres fremadrettet, hvis det er muligt. Der tilbagebetales ikke for de 
som allerede har tilmeldt sig sæson 2025/2026 og nu ønsker en rate-
betaling. 
 
Fokuspunkt for 2025/2026 er at få Haslev svømmeklub bedre brandet for 
at få flere medlemmer og flere sponsorer og på hvad der gør Haslev 
Svømmeklub unik og værdiskabende for medlemmerne. Den gode 
historie. 
 
Fællesskabs aktiviteter prioriteres: Æbleskiver, sommerafslutning, 
familiesvømning, juletræsfest i december (måske i stedet for familiedag). 
  
Kommunikation om hvorfor mobilen anvendes i undervisning: 
Afkrydsning, stopur, programmer, både via skrift og i kommunikationen 
med undervisningen. 
 

3. Nyt fra Forretningsudvalget 
Linda, (kasserer) og Karin 
Punkter: 
 

Ingen bemærkninger 
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4. Status i Konkurrence-
afdelingen 
John Olesen 
Punkter: 

 

Samlet set går det rigtig godt, glade svømmere der passer deres træning. 
Vi er ofte op mod 35 svømmere i vandet ad gangen og altid over 10 
svømmere til morgentræning. 
 
9-11. maj var vi til Taastrup Open på langbane. Et langt stævne med både 
indledende og finaler lørdag og søndag. Mange svømmere fik deres 
første stævne på langbane, hvilket er god erfaring at have med. Inden 
stævnet var alle tilbudt at træne på langbane i samarbejde med Roskilde 
svømning. Vi var næsten 30 af sted til en fællestræning med Roskilde 
fredag d. 25. april. 
 
Vores sponsor stævne gav med et resultat over 220.000 kr. Så det er helt 
fantastisk. 
 
Muligheden for at få forlænget fysioterapeut ordningen undersøges. 
 
Arbejdet med planlægningen af den kommende sæson er ved at gå i 
gang. Så hvis nogen ved, hvor man skaffer en bus med plads til 40+ i uge 
42, må de gerne sige til. Vores normale leverandør af bus har ikke bussen 
mere så vi skal bruge en “ny”. 
 
Aktiviteter resten af sæsonen: 
 
Brøndby sommer cup 21-22. juni 
Her skal alle svømmerne af sted til årets sidste fælles stævne. 
 
Danske årgang i Holbæk 29.6 - 2.7 - 2025 
Her har vi 2 svømmere med.  
 
Danske junior/ Senior mesterskaber i Århus 10.-13. juli - 2025 
Her har vi 2 svømmere med.  
 
Status på holdene: 
Vi har en del svømmere på prøve på T holdet - hvilket vi håber kan give 
nogle nye svømmere fra den kommende sæson. 
En er rykket på K holdet fra T.  
Flere af T svømmerne træner med i dele af K træningen, dette både for at 
forberede dem på en eventuel oprykning til K holdet samt at det giver lidt 
ekstra mulighed for plads og opmærksomhed til dem som er på prøve. 
 
 

5. Nyt fra Sponsorudvalget 
Punkter: 

 

Sponsorstævnet er afviklet, og der bliver udsendt diplomer. Enkelte 
sponsorer har udtrykt interesse for yderligere sponsorater. John tager 
kontakt. 
Allan og John udarbejder oplæg til sponsorudvalget omkring 
sponsorsvømning og andre sponsorater. 
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6. Status i Svømmeskolen 
Susanne Schultz 
Punkter: 

 Livredning 
 Næste sæson 
 Sæson afslutning 
 Aqua Camp 

 

FOU mødet mandag 19.5.2025 blev holdt i vores klublokale, hvor Linda 
fortalte om svømmeklubben og hvor Kent viste rundt i svømmehallen.  
  
  
Hold update 
Opdateret tilmeldinger er   
Medlemmer 173 (unikke) – tilmeldte hold 201  
Der er kommet mail fra kommunen med 10 børn der har fået tilskud 
  
Denne sæson slut resultat Tilmeldinger iflg mine tal på hjemmesiden 576 
medlemmer, slut sidste år 612 tilmeldinger.  
  
Personale update 
Til september skal 4 på instruktør kursus,  
3 personer har været på Hjælpetræner kursus.  
Vi mangler stadig en instruktør, der ikke er tilknyttet svømmeklubben 
som K- eller T-svømmer, til nogle enkelte hold. Proces er i gang.   
 
Arrangementer:  
Familiesvøm –  Vi havde familiesvøm den 10 maj og der kom 40 personer 
til svøm og leg- dejligt !! 
 Klubmesterskab :Vi havde et fantastisk Begynder stævne med vores nye 
koncept fra Dansk svøm den 26 April. Det er helt klart noget der skal 
fortsætte. Vi har fået meget positivt feedback fra svømmere og forældre.  
 
IS og afslutning: Der er afslutning hele uge 21 sidste dag er lørdag den 
24. maj. Der er købt is, poser samt drikkedunke som udleveres sammen 
med børnenes diplom.  
  
Næste arrangement er Aquacampen, som lige er blevet sat i avisen samt 
sendt ud til alle skoler via Aula. Der er pt. tilmeldt 23, der skal nok 
komme flere på.  
Alle instruktører er på plads, og vi har lavet dato for møde, så alle bliver 
informeret omkring hvad der skal ske i uge 27, Susanne vil ikke kunne 
være der fuld tid.  Hvis der kommer omkring 35- 40 stk. på behøver vi 
flere instruktører og er er 2, der vil være med.  
  
  
Livredning:  Nye tider til næste sæson er lagt på hjemmesiden. Der er 
sendt mail ud til alle skolerne i Faxe som vi plejer. Tom og Susanne tager 
livredningen. Jørgen hjælper til hvor der er brug for ham.  – Vi har bestilt 
og modtaget nye dukker.  
  
Ny sæson:  Der er lavet halplan, der er søgt hos kommunen, og det er 
bekræftet og godkendt. Alt er det samme som sidste år lige nu. – alle 
nuværende instruktører er på plads   
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Generelt:  Der har ikke været så mange mails samt opkald  (ca. 45 mails 
og 20 opkald ) sidste år dobbelt så mange. Omkring hvilke hold børne 
skulle på eller at man har sat dem på forkert.  
  
  
FOU: Susanne stopper dette år i FOU efter 8 år. Nyt valg til januar 26, vi 
opfordrer en med relation til svømmeklubben til at melde sig. 
  
 

7. Sociale Aktiviteter 
Susanne / Linda 
Punkter:  

- Kommende aktiviteter 

Familiedage fortsætter – måske ikke i december (se punkt 2 om forslag 
om juletræsfest). Datoer fastlægges efter hvornår K/T er til stævne. 
 

8. Tilskud og puljer 
Linda og Camilla 
 Punkter:  
Kommende ansøgningsfrister 

 Aktivitetstimetilskud 
(1.april)  

 Lokaletilskud (1 april) 
 Uddannelses- og 

kursuspuljen (løbende 
ansøgninger) 

 Udviklings- og 
materialepuljen (1 dec. 
for det kommende år) 
(Karin) 

 Talentpuljen 

Kursus: der søges løbende eftersom vi deltager i kurser. (Camilla ansøger) 

Aktivitetstimetilskud og lokaletilskud ansøgt 15/3 (Linda). – Afventer 
svar. 

Udviklings- og materialepuljen (1 dec. for det kommende år) Karin) 

Talentpuljen 15 august (’2 runde’) for indeværende år.  

Talentpuljen 2026. Ansøgningsfrist 15 december. (Linda) –  

Anlægspuljen – søge til nye skabe/opbevaring til K-afd  (Brian) 

Trygfonden – ansøge om livredningsdukker (Linda) – afventer svar. 

Sparekassen Sjælland fond – næste frist: 6 maj. (Linda): afventer svar 

Møns bank?  

Gisselfeld fonden? 
9. PR /Markedsføring 
Susanne/(Pernille R) 
 
Punkter:  
Hvilke historier skal på 
SoMe/avisen? 
 

Husk at sende aktiviteter og gode historier til Pernille, så de kan komme 
på SoMe.  
 
Forenings SoMe strategi overvejes, f.eks. sponsorerede opslag. 
Linda/Susanne tager fat i Pernille. Konkret skal der aktiveres for flere 
medlemstilmeldinger til den kommende sæson.  

10. Regnskab og 
budgetopfølgning 
 
Punkter: 

 Regnskab/budget 2025 

Overdragelse af tilladelser og opsætning fra Nadja til Camilla er i gang. 
 
Camilla sender saldobalancen ud inden sommer til bestyrelsen. 
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11. IT / Hjemmeside 
Punkter: 

Alle bestyrelse medlemmer er kommet på hjemmesiden under 
BESTYRELSE med billede samt email. 
 
 

12. Punkter til næste 
bestyrelsesmøde 
 

Se aktions log. 

13. Eventuelt 
Punkter  

Næste sæson for svømmeskolen starter 1. september. Forslag om flag og 
rød løber de første svømmedage (mandag, onsdag, lørdag) 
Flyer med hjem første dag: Bad før svøm, instruktørerne bruger mobil i 
undervisningen, og andre praktiske informationer. 

14. Datoer for kommende 
bestyrelsesmøder i 2025 

Tirsdag 26. august kl 18. 
 

Gennemgang af referat 
Linda Lund Tietze 
 

 
Udarbejdet af Karin Elbæk Nielsen 
 

 


